
Zápis z veřejného zasedání č. 9/2019 

 

konaného 18. 12. 2019 od 18:00 hodin 
v zasedací místnosti OÚ Rynholec  

 
Přítomno 9 občanů, 

7 zastupitelů obce 
 
 

Starosta obce zahájil v 18:00 hodin veřejné zasedání, přivítal občany a seznámil je s 
programem: 

 
1) Kontrola usnesení č. 8/2019 ze dne 25. 11. 2019 
2) Rozpočet obce na rok 2020 
3) Střednědobý výhled obce na období 2021 – 2022 
4) Prodej pozemku p.č. 914/54 v k.ú. Rynholec 
5) Prodej pozemků p.č. 534/20 a 534/21 v k.ú. Rynholec 
6) Prodej pozemku p.č. 323/2 v k.ú. Rynholec 
7) Prodej pozemku p.č. 661/3 v k.ú. Rynholec 
8) Obecně závazná vyhláška č. 1/2019 o stanovení systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se 
stavebním odpadem 

9) Obecně závazná vyhláška č. 2/2019 o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 
odpadů 

10) Obecně závazná vyhláška č. 3/2019 o místním poplatku ze psů 
11) Obecně závazná vyhláška č. 4/2019 o místním poplatku za užívání veřejného 

prostranství 
12) Dodatek č. 1 ke Smlouvě o ukládání odpadů na řízené skládce č. EK91 Ekologie 
13) Smlouva o budoucí smlouvě kupní na pozemek p.č. 865/11 v k.ú. Rynholec 
14) Jmenování správce výčepu a prostor PEKLA v sokolovně a schválení provozního 

řádu 
15) Stanovení měsíčních odměn zastupitelů s platností od 1. 1. 2020 a návrh odměn 

členům komisí a výborů 
16) Žádost o odkup pozemku p.č. 906/5 v k.ú. Rynholec 
17) Veřejná sbírka na pomoc Dětskému domovu v Ledcích 
18) Rozpočtové opatření č. 9/2019 
19) Žádost p. Švůgera o proplacení výdajů v souvislosti s provozem tenisového kurtu 
20) Nájemní smlouva na prostory suterénu v mateřské škole 

 
Jako ověřovatelé zápisu jsou navrhováni p. Robert Smolka a p. Zdeněk Ledvinka, jako 

zapisovatel p. Milan Dvořák. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují program veřejného zasedání č. 9/2019, zapisovatele 
a ověřovatele. 
 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  



 
1) Kontrola usnesení č. 8/2019 ze dne 25. 11. 2019 
 

P. Dvořák provedl kontrolu usnesení č. 8/2019 ze dne 25. 11. 2019 a konstatoval, že 
od minula nejsou žádné nesplněné úkoly 

Vzato zastupiteli na vědomí 
 
 
2) Rozpočet obce na rok 2020 
 

P. Drábek vysvětlil jednotlivé položky návrhu rozpočtu obce na rok 2020, který byl 
zveřejněn v elektronické podobě i vyvěšen na úřední desce obecního úřadu, včetně 
plánovaných investičních akcí. Rozpočet na rok 2020 je navrhován jako přebytkový. Celkové 
příjmy na rok 2020 jsou plánovány ve výši 44.712.000 Kč, výdaje jsou navrhovány ve výši 
43.924.000 Kč včetně nespecifikované rezervy ve výši 2.735.000 Kč a financování ve výši 
788.000 Kč. Závazný ukazatel je navrhován paragraf. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují rozpočet obce na rok 2020 jako přebytový, s 
celkovými příjmy ve výši 44.712.000 a výdaji ve výši 43.924.000 Kč + financování ve výši 
788.000 Kč. Jako závazný ukazatel je schválen paragraf. 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 
3) Střednědobý výhled obce na období 2021 – 2022 

 
P. Drábek přednesl návrh jednotlivých kapitol střednědobého výhled obce na období 

2021 – 2022 s předpokládaným růstem daňových příjmů ve výši 7,5 % ročně. Ostatní příjmy 
jsou predikovány ve stejné výši jako v roce 2019. Ve výdajové části je největší položka 
realizace prostor v oblasti bývalého kravína. Rozpočet na rok 2021 i 2022 je předikován jako 
přebytkový  
 
- pan J.L.: Plánované příjmy za uložení odpadů jsou jen z Ekologie nebo obsahují i poplatky 
z ČLUZu? Vím, že na ČLUZ se skládkuje suť, štěrky atd, ale on za to obci neplatí. 
- p. Drábek: Jedná se o poplatky pouze z Ekologie. ČLUZ posílá pouze poplatky z 
vydobytého prostoru. Předpokládané částky jsou stejné jako v letošním roce. Na ČLUZ by 
měly být ukládány pouze materiály, které nejsou zařazeny v kategorii odpadů.  
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují střednědobý výhled obce na období 2021 – 2022. 
 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 
4) Prodej pozemku p.č. 914/54 v k.ú. Rynholec 
 

Starosta obce seznámil přítomné se záměrem prodat pozemek p.č. 914/54 v k.ú. 
Rynholec o výměře 670 m2, který vznikl oddělením od pozemku p.č. 914/40. Pozemek je 
nabízen za cenu 20 Kč/m2. Jedná se o pozemek, který se nachází v tzv. ochranném pásmu 
dráhy, kde se nikdy nebude smět stavět. Na pozemek přišly 2 poptávky, od pana J.L. a od 



pana M.D. P. Starosta dále vyzval oba uchazeče, aby řekli, proč mají zájem o pozemek a co 
s ním zamýšlejí. 
 Pan J.L. sdělil, že v této chvíli žádný dlouhodobý záměr s pozemkem nemá, má záměr 
ponechat zeleň a pozemky v obci, protože se neztotožňuje se současným zastupitelstvem 
prodávat obecní pozemky a jakkoliv s nimi dál spekulovat. Dále sdělil jejich názor stále trvá, i 
když v zastupitelstvu již nejsou. Je přesvědčen o tom, že obec nepotřebuje prodávat své 
pozemky a vůbec nepochopil záměr prodávat pozemky, na kterých se nedá stavět a je 
přesvědčen, že by tam mohl být nějaký park nebo lavičky a vůbec nechápe, proč by to měla 
mít nějaká fyzická osoba. O pozemek se přihlásil proto, že tady necítí žádné dobré úmysly a 
aby nebyla možná s pozemkem nějaká spekulace. 
 Pan M.D. uvedl, že v případě kladného stanoviska k prodeji, chce na pozemku vysadit 
ovocný sad. Dále p. Dvořák oznámil, že je v této věci ve střetu zájmů podle ustanovení § 83 
odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích., proto se zdrží hlasování. 
 
Starosta obce vyzval zastupitele, aby hlasovali o prodeji uvedeného pozemku p. J.L. 

Pro – proti – zdržel se 
0 – 6 – 1 (Dvořák)  

 
Starosta obce vyzval zastupitele, aby hlasovali o prodeji uvedeného pozemku p. M.D. 

Pro – proti – zdržel se 
6 – 0 – 1 (Dvořák)  

 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují prodej pozemku p.č. 914/54 v k.ú. Rynholec (orná 
půda) o výměře 670 m2 za částku 13.400 Kč (20 Kč/m2) panu M. D. 
 
 
5) Prodej pozemků p.č. 534/20 a 534/21 v k.ú. Rynholec 
 

Starosta obce seznámil přítomné se záměrem prodeje pozemků p.č. 534/20 a 534/21 
v k.ú. Rynholec pro výstavbu garáží. Pozemky mají oba shodnou výměru 21 m2.   

 
O pozemek p.č. 534/20 projevila zájem jediná osoba a to pan J. H. 

 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují prodej pozemku p.č. 534/20 v k.ú. Rynholec (ostatní 
plocha) o výměře 27 m2 za částku 21.600 Kč (800 Kč/m2) panu J. H. 
 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 O pozemek p.č. 534/21 projevila zájem také jediná osoba a to pan P. H. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují prodej pozemku p.č. 534/21 v k.ú. Rynholec (ostatní 
plocha) o výměře 27 m2 za částku 21.600 Kč (800 Kč/m2) panu P. H. 
 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 
 
 



6) Prodej pozemku p.č. 323/2 v k.ú. Rynholec 
 

Starosta obce seznámil přítomné se záměrem prodeje pozemku p.č. 323/2 v k.ú. 
Rynholec o výměře 169 m2. Jedná se o bývalou cestu nad bývalým strážním domkem, kterou 
má v pronájmu pan J.P., který jako jediný projevil o koupi zájem. Navrhovaná cena je 150 
Kč/m2. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují prodej pozemku p.č. 323/2 v k.ú. Rynholec (ostatní 
plocha) o výměře 169 m2 za částku 25.350 Kč (150 Kč/m2) panu J. P. 
 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 
7) Prodej pozemku p.č. 661/3 v k.ú. Rynholec 
 
Starosta obce seznámil přítomné se záměr prodeje pozemku p.č. 661/3 v k.ú. Rynholec o 
výměře 537 m2. Jedná se o pozemek podél cesty mezi ulicí Vodárenská a U nádržky, směrem 
k tunelu. Několik let má pozemek v pronájmu pan J.K. Pozemek také nelze využít jako 
stavební. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují prodej pozemku p.č. 661/3 v k.ú. Rynholec (trvalý 
travní porost) o výměře 537 m2 za částku 80.550 Kč (150 Kč/m2) panu J. K. 
 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 
8) Obecně závazná vyhláška č. 1/2019 o stanovení systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se 
stavebním odpadem na území obce Rynholec 
 

Starosta obce seznámil přítomné s důvody, proč jsou měněny obecně závazné 
vyhlášky, zejména z důvodů chybějících pasáží o občanech ostatních států Evropské unie a 
dalších států, které musí být do znění obecně závazných vyhlášek zakomponovány. Platnost 
všech vyhlášek je od 1. 1. 2020. 

Obecně závazná vyhláška č. 1/2019 ruší vyhlášku č. 1/2015. Změna oproti původní 
vyhlášce spočívá v doplnění článku 2 novou kategorii odpadů „jedlé oleje a tuky“.  
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují obecně závaznou vyhlášku č. 1/2019 o stanovení 
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území obce Rynholec, 
s účinností od 1. 1. 2020. 
 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 



9) Obecně závazná vyhláška č. 2/2019 o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 
odpadů 
 

Starosta obce seznámil občany se vyhláškou č. 2/2019, navazující na vyhlášku č. 
1/2019. Ve vyhlášce je nově – oproti předchozím – čl. 3 odst. 5, že poplatníkem je i občan EU 
a další podmínky pro poplatníky z jiných států. Dále obec zavání poplatek za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 

P. Dvořák doplnil, že obec stojí sběr a likvidace komunálního odpadu cca 1.000.000 
Kč ročně, což vychází cca 1.000 Kč na obyvatele. Jedná se v podstatě o symbolický poplatek, 
který má zároveň motivoval občany k intenzivnějšímu třídění odpadů. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují obecně závaznou vyhlášku č. 2/2019 o místním 
poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů obce Rynholec, s účinností od 1. 1. 2020. 
 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 
10) Obecně závazná vyhláška č. 3/2019 o místním poplatku ze psů 
 

Starosta obce seznámil občany se změnami v obecně závazné vyhlášce č. 3/2019, která 
ruší obecně závaznou vyhlášku č. 1/2017 o místních poplatcích. Jednotlivé sazby za 
kalendářní rok jsou následující: 

a) Za jednoho psa                 100 Kč 
b) Za druhého a každého dalšího psa téhož držitele           150 Kč 
c) Za psa jehož držitel je osoba starší 65 let              50 Kč 
d) Za druhého a dalšího psa téhož držitele staršího 65 let 100 Kč 

 
Od poplatku ze psů je osvobozen držitel psa, kterým je osoba nevidomá, osoba, která 

je považována za závislou na pomoci jiné fyzické osoby podle zákona upravujícího sociální 
služby, osoba, která je držitelem průkazu ZTP nebo ZTP/P, osoba provádějící výcvik psů 
určených k doprovodu těchto osob, osoba provozující útulek pro zvířata nebo osoba, které 
stanoví povinnost držení a používání psa zvláštní právní předpis. 

 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují obecně závaznou vyhlášku č. 3/2019 o místním 
poplatku ze psů, s účinností od 1. 1. 2020. 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 
 
11) Obecně závazná vyhláška č. 4/2019 o místním poplatku za užívání veřejného 
prostranství 
 

Starosta obce seznámil občany se zněním obecně závazné vyhlášky č. 4/2019 a 
změnami oproti původní vyhlášce 1/2017, spočívající v doplnění o poplatníky z jiného státu 
EU a dalších států. Sazby jednotlivých poplatků za užívání veřejného prostranství zůstaly 
nezměněny. 



 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují obecně závaznou vyhlášku č. 4/2019 o místním 
poplatku za využívání veřejného prostranství, s účinností od 1. 1. 2020. 
 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 
 
12) Dodatek č. 1 ke Smlouvě o ukládání odpadů na řízené skládce č. EK91 Ekologie 
 

Starosta obce seznámil přítomné s dodatkem č. 1 ke smlouvě o ukládání odpadů na 
řízené skládce Ekologie a.s., spočívající ve zvýšení poplatku za uložení odpadu o 120 
Kč/tunu. Ceny byly zvýšeny po 10 letech. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují dodatek č. 1 ke Smlouvě o ukládání odpadů na 
řízené skládce č. EK91 Ekologie. 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 
 
13) Smlouva o budoucí smlouvě kupní na pozemek p.č. 865/11 v k.ú. Rynholec 
 

P. Drábek seznámil občany s obsahem smlouvy o budoucí smlouvě kupní a 
s podmínkami v této smlouvě. 

Starosta obce doporučuje schválit s firmou MPS projekty a navrhuje pověřit p. 
Drábka, aby s nimi dořešil podrobnosti ohledně jistiny a finální znění smlouvy před prodejem 
pozemku. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují záměr uzavření smlouvy o budoucí smlouvě kupní 
s firmou MSP Projekty, s.r.o. 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 
14) Jmenování správce výčepu a prostor PEKLA v sokolovně a schválení provozního 

řádu 
 

Starosta obce seznámil přítomné s výsledky nabídkového řízení pro provozovatele 
výčepu a pekla v sokolovně. Byly rozeslány tři nabídky pro paní J. H, p. B. J. a p. M. R. Zpět 
se vrátily dvě nabídky, které byly na pracovní poradě zastupitelstva otevřeny a vyhodnoceny. 

Byl vyzván p. M. R., aby přednesl svoji představu provozu, což učinil. 
p. Drábek následně doplnil, že prostory pekla budou sloužit pro potřeby obce a 

k jednorázovým pronájmům. 
Starosta obce na základě vyhodnocení nabídek doporučuje schválit p. M. R. jako 

správce výčepu a prostor Pekla. 
p. Roštínská prohlásila, že oznamuje v tomto bodě střet zájmů dle ustanovení § 83 

odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, a proto se zdrží hlasování 
 



Usnesení: Zastupitelé obce schvalují pana M. R. jako správce výčepu a prostor PEKLA 
v sokolovně. 

Pro – proti – zdržel se 
6 – 0 – 1 (Roštínská)  

 
 

P. Dvořák přednesl provozní řád sokolovny včetně cen jednotlivých pronájmů. 
Provozní řád bude zveřejněn na www stránkách obce. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují provozní řád a ceny pronájmů sokolovny 
s platností od 1. 1. 2020. 
 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 
15) Stanovení měsíčních odměn zastupitelů s platností od 1. 1. 2020 a návrh odměn 

členům komisí a výborů 
 

Starosta obce navrhl, aby oba místostarostové obce byli od 1.1. 2020 oba vedeni jako 
neuvolnění. 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 
Starosta obce seznámil přítomné s navrhovanými měsíčními odměnami zastupitelů 

opět od 1. 1. 2020. P. Michal Drábek (předseda finančního a sportovního výboru) 6.490 Kč, p. 
Milan Dvořák (neuvolněný místostarosta, člen sportovního výboru) 29.206 Kč, p. Zdeněk 
Ledvinka (předseda výboru zemědělského a životního prostředí) 3.245 Kč, p. Jaroslav Prokeš 
(neuvolněný místostarosta) 29.206 Kč, p. Jana Roštínská (předseda kontrolního a kulturního a 
školského výboru) 6. 490 Kč, p. Robert Smolka (předseda investičního výboru) 3.245 Kč. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují měsíční odměny zastupitelů p. Michal Drábek 
(předseda finančního a sportovního výboru) 6.490 Kč, p. Milan Dvořák (neuvolněný 
místostarosta, člen sportovního výboru) 29.206 Kč, p. Zdeněk Ledvinka (předseda 
výboru zemědělského a životního prostředí) 3.245 Kč, p. Jaroslav Prokeš (neuvolněný 
místostarosta) 29.206 Kč, p. Jana Roštínská (předseda kontrolního a kulturního a 
školského výboru) 6. 490 Kč, p. Robert Smolka (předseda investičního výboru) 3.245 Kč, 
vše s platností od 1. 1. 2020. 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 
p. Roštínská poděkovala členům kulturního výboru za odvedenou práci v celém roce a 
seznámila přítomné s návrhy odměn jednotlivým členům kulturního výboru. P. Jaroslava 
Svobodová 1.000 Kč, p. Simona Štěpařová 1.000 Kč, p. Tereza Kouglová 1.000 Kč, Kristýna 
Králová 1.000 Kč, p. Vladimír Novák 1.000 Kč a p. a Kevin Franc 1.000 Kč. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují odměny pro členy kulturního výboru za celoroční 
práci: P. Jaroslava Svobodová 1.000 Kč, p. Simona Štěpařová 1.000 Kč, p. Tereza 



Kouglová 1.000 Kč, Kristýna Králová 1.000 Kč, p. Vladimír Novák 1.000 Kč a p. a 
Kevin Franc 1.000 Kč. 
 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
p. Drábek poděkoval členům sportovního výboru, zejména p. Rudolfu Sládkovi a p. 
Miroslavu Tlustému a navrhl odměny pro členy sportovního výboru a to p. Rudolfu Sládkovi 
ve výši 5.000 a p. Miroslavu Tlustému 5.000,- Kč. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují odměny pro Rudolfa Sládka ve výši 5.000 Kč a p. 
Miroslava Tlustého ve výši 5.000 za celoroční práci ve sportovním výboru obce. 
 

Pro – proti – zdržel se 
6 – 0 – 1 (Drábek) 

 
p. Drábek navrhl odměny pro p. Danku Medovou a p. Milenu Krejzovou za celoroční 

práci ve finančním výboru ve výši 3.000 Kč. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují odměnu za celoroční práci ve finančním výboru pro 
p. Danku Medovou ve výši 3.000 Kč a p. Milenu Krejzovou ve výši 3.000 Kč. 
 

Pro – proti – zdržel se 
6 – 0 – 1 (Drábek) 

  
p. Smolka navrhl odměny pro členy investičního výboru za práci: p. Vítězslav Jícha 

1.000 Kč, p. David Jelínek 1.000 Kč, p. Aleš Civín 1.000 Kč. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují odměny pro členy investičního výboru: p. Vítězslav 
Jícha 1.000 Kč, p. David Jelínek 1.000 Kč a p. Aleš Civín 1.000 Kč. 
 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
Starosta obce následně poděkoval všem členům výborů za jejich práci v dosavadním roce. 
 
 
16) Žádost o odkup pozemku p.č. 906/5 v k.ú. Rynholec 
 

Starosta obce přednesl žádost pana J. Š. o odkup pozemku p.č. 906/5 v k.ú. Rynholec. 
Jedná se o pozemek, se kterým se počítá při rozšiřování stávající komunikace a dále v tomto 
pozemku je svedena dešťová a povrchová kanalizace. Po vybudování komunikací lze možnost 
prodeje znovu zvážit. Z tohoto důvodu nedoporučuje pozemek k prodeji a vyzval zastupitele 
k hlasování o prodeji pozemku. 

Pro – proti – zdržel se 
0 – 7 – 0  

 
Usnesení: Zastupitelé obce neschvalují prodej pozemku p.č. 906/5 v k.ú. Rynholec. 
 
 



17) Veřejná sbírka na pomoc Dětskému domovu v Ledcích 
 

Starosta obce poděkoval p. Kristýně Králové a kulturnímu výboru obce za 
zorganizování veřejné sbírky pro děti v Dětském domově v Ledcích. Po otevření byla 
spočítána vybraná částka ve výši 7.251 Kč. 

Pan Smolka navrhl zaokrouhlit celkovou částku na 15.000 Kč. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují dar ve výši 7.749 Kč jako doplnění k veřejné sbírce 
pro Dětský domov v Ledcích. 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 

 
 
18) Rozpočtové opatření č. 9/2019 
 

P. Drábek přednesl obsah rozpočtového opatření č. 9/2019. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvaluji rozpočtové opatření č. 9/2019. 
 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 
19) Žádost p. Švůgera o proplacení výdajů v souvislosti s provozem tenisového kurtu 
 

Starosta obce opětovně přednesl žádost p. Švůgera o navýšení dotace pro Tenis klub o 
částku 4.736 Kč v souvislosti s údržbou areálu. P. Švůgerovi bylo vysvětleno, že porušil 
dotační smlouvu tím, že neodvedl pronájmy za tenisové kurty do rozpočtu obce s tím, že jiní 
také neodvádějí. P. Švůger následně převedl na účet obce částku 4.700 Kč za pronájmy kurtu. 
Současně žádá o proplacení částky 4.736 Kč, což doložil účetními doklady. Na základě těchto 
informací starosta obce doporučuje navýšení dotace o tuto částku a zároveň doporučil 
kontrolním orgánům obce, aby věnovaly větší pozornost při závěrečném vyúčtování a 
kontrole dotace za rok 2019. 

p. Drábek sdělil, že on bude proti, neboť Tenis klub dostal na dotaci částku 140.000 
Kč a v této chvíli žádá peníze navíc. P. Drábek sdělil, že netuší, jak byla ze strany Tenis klubu 
využita částka 140.000 Kč. I když se jedná o částku marginální, neví, zda a jak byla využita 
poskytnutá částka. Také vzhledem k výši částky se nejedná pro Tenis klub o částku 
likvidační. 

p. Smolka uvedl, že bude také proti, protože Tenis klub porušil smlouvu o dotaci, tak 
ať je to pro Tenis klub poučení pro příště. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují navýšení dotace pro Tenis klub Rynholec 
v souvislosti s provozem tenisového kurtu ve výši 4.736 Kč. 

Pro – proti – zdržel se 
4 – 3(Drábek, Smolka, Ledvinka) – 0 

 
 
 



 
20) Nájemní smlouva na prostory suterénu v mateřské škole 
 
P. starosta seznámil přítomné s pronájmem prostorů suterénu pod školní jídelnou pro p. L. D. 
Prostor by sloužil jako zkušebna pro hudebníky. Pronájem je navrhován za částku 1 Kč ročně 
a jako protislužbu by se hudebníci zavázali, že min. 1x měsíčně posekají trávu v areálu MŠ a 
min. 2x ročně pomohou při realizaci kulturních či sportovních akcí v obci. Objekt by byl 
využíván hlavně po skončení provozu mateřské školy. 
 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují pronájem prostor pod mateřskou školou jako 
hudební zkušebnu pro p. L. D. za 1 Kč ročně. 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
 

- Pan A. S.: Kdo vyjednával za obec ohledně dopravní obslužnosti? Neexistuje přímý 
rychlíkový spoj z Rynholce do Rakovníku. Starosta odpověděl, že je možné zkusit 
příští rok toto vyjednat, ale nevidí tuto možnost reálně, protože je málo lidí, kteří tyto 
spoje využívají. 
 

- Paní K.K.: Bylo by možné zařídit, aby pošta byla otevřená alespoň 2 hodiny v sobotu? 
Starosta odpověděl, že se pokusí p. Drábkovou s požadavkem seznámit, spíš by viděl 
snadnější prodloužit jeden den v týdnu provozní dobu odpoledne po 17. hodině. 

 
- Paní K.K.: Ve Vodárenské ulici není slyšet obecní rozhlas. Starosta odpověděl, že toto 

je problém, kterého si je vědom a je v řešení. P. Dvořák navrhl zatím využívat systém 
vyrozumívání přes webové stránky obce. 

 
Na závěr starosta obce popřál všem občanům krásné a klidné prožití vánočních svátků a 

mnoho štěstí a zdraví do nového roku. Vzhledem k absenci dalších dotazů či připomínek bylo 
veřejné zasedání ukončeno ve 20:05 hodin. 
 

     Ověřovatel:           Ověřovatel: 
 
 ______________               _________________ 
 Robert SMOLKA               Zdeněk LEDVINKA 

Starosta obce 
 

_______________ 
Jaromír DYNTAR 

 


